






【关于我们】
About Us

Our company was formerly known as the Shenzhen office of Hunan Guoguang Ceramic Group Ltd Qunli Porcelain Factory.
The company was registered and renamed to Shenzhen Guoguang Hotel Supplies Co., Ltd. in 2007. After just a few years’
development, we have inherited and developed excellent tradition of several generations of ceramic artisan. Currently,
Guoguang Hotel Supplies Co., Ltd. has grown into a large hotel supplies group that has Hong Kong Guoguang Ceramic Group
Co., Ltd.、Malaysia Guoguang Hotel Supplies Co., Ltd.、Shenzhen Guoguang Hotel Supplies Co., Ltd. and Guoguang Hotel
Supplies (Hangzhou) Co., Ltd.

Our main products include ceramic products, stainless steel cutlery, glasses products and dining tables and chairs, etc.
The company has formed completed product series that covering all required products in hotels and restaurants. We have
nationwide businesses all over China, and our sales network covers most provinces and regions around Yangtze River Delta
region (include Zhejiang, Anhui, Henan, Shanghai, Jiangxi, etc.) and Pearl River Delta region in China. In addition, we have
been entered Hong Kong, Macau and Southeast Asia markets (Malaysia) for three years.

After few years of operation, our company has great development in manufacturing. We own one ceramic factory and
have ten associated ceramics factories with the ability to produce almost ten thousand kinds of products. Meanwhile, we are
also the general agents of many international famous brands, such as Nikko (Japan), PATRK
(Japan), RAK (UAM), Churchill (UK), and KC (China's biggest ceramic supplies group).

In recent years, our company has stable cooperation with large international hotel chains in mainland China,
Hong Kong, Macau and Malaysia, and we are the long-time suppliers of many famous hotels. We have large product
showrooms in downtown Shenzhen (China), downtown Hangzhou (China) and downtown Kuala Lumpur (Malaysia). We are
aiming to provide products and service to upscale hotels, clubs and restaurants with the best quality.

国光酒店用品有限公司前身为湖南国光瓷业集团股份有限公司群力瓷厂深圳办事处，2007年正式注册更名为
深圳国光酒店用 品有限公司，经过短短的几年的努力，继承和发扬国光数代陶瓷艺人呕心沥血，辛勤耕耘的优良
传统，现已发展为拥有香港国光 陶瓷集团有限公司、马来西亚国光酒店用品有限公司、深圳国光酒店用品有限公
司及国光酒店用品杭州公司的连锁集团性酒店用 品经营企业。

公司主营陶瓷产品，辅以不锈钢刀叉及制品，玻璃及制品，以及餐桌椅等产品，形成了覆盖酒店餐饮所需的
全部用品的产品 系列，销售范围包括中国长三角地区（浙江、安徽、河南、上海、江西等） 和珠三角地区为主
的全国多数省市，近三年以来不断 开拓香港市场，澳门市场和东南亚（马来西亚）市场。

多年的耕耘不息，让国光酒店用品公司在生产领域有了长足发展，截止目前自有陶瓷生产企业一家，拥有联
营陶瓷生产厂十 家，生产产品门类齐全，品种近万余种。

同时，公司还销售总代理包括NIKKO(日本)、PATRA（日本）、RAK（阿联酋）、CHURCHiLL（丘吉尔）
等国际品牌陶瓷 产品以及国内最大陶瓷业三环集团、KC品牌产品，以满足国际知名酒店对产品的要求。

近年来我们与马来西亚及香港、澳门大型财团、国际知名连锁酒店企业建立了长期的合作关系，同时也是众
多中国高档知 名酒店企业的长期供应商。公司在马来西亚首都吉隆坡，在中国经济最发达地区珠三角深圳市中心
区及长三角杭州市均设有产品 大型展示厅。公司经营定位于高端酒店、高级会所、高档餐饮客户市场,竭诚为广
大客户提供优质的产品和服务.









水 能 量 系 列



水 元 素 系 列



ROOM PEN SERIES
客房用笔系列



酒店瓶类系列用品

CLASS HOTEL BOTTLE SERIES



HANGERES
衣架系列

丝瓜络系列

LOOFAH SERIES



香皂系列

SOAP SERIES



香皂系列

SOAP SERIES



擦鞋工具系列

SHOE TOOLS



香氛牙膏

FRAGRANCE TOOTHPASTE



调酒棒系列

SWIZZLE STICK SERIES



男士剃须刀系列

MEN’S SHAVER



NAIL FILE SERIES
指甲锉系列



垃圾桶系列

TRASH SERIES



礼品袋系列

GIFT BAGS









Negotiation of 
cooperation with the 
former Minister of 
Tourism and Culture of 
Malaysia Tan Sri Abdul 
Kadir in our company

馬來西亞前文化旅遊部長、
丹斯里Abdul Kadir在本公
司洽談合作事宜

Our Employee with 
the Representatives of 
Churchill Ceramic  Co., 
Ltd. (UK)
本公司人员与丘吉尔瓷
业（英国）有限公司代
表合影



国光，欢迎您们的到来！
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